
 
 

 

Zápis z jednání komise disciplíny MOGUL SKIING 

dne 14.11.2023-ONLINE 

 

Přítomni byli 4/4 členů 

- Daniel Honzig  

- Jan Rubáček 

- Čeněk Dressler  

- Marek Zvalený 

 

 

D. Honzig úvodem přivítal členy komise. 

 

 

BODY JEDNÁNÍ: 

 

1. Prohlasování PER ROLLAM o ponížení finančních prostředků Elišce Coufalové o 

15 000 Kč a poskytnutí těchto financí Dorotě Šamánkové. Důvodem je efektivnost 

vynakládaných prostředků a zhodnocení povinností reprezentanta.  

 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

 

2.Proběhla diskuze ohledně ARC a vyhlídky na další rok, kdy by tým odjel trénovat 

na sever. 

 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

3. Každý člen sdělil svoje náborové metody.  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

  



 
 

 

     4. D. Honzig představil koncepci pro celý SLČR. Rozdělil zbývající úkoly. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

5. Proběhla aktualizace FIS Alps a diskuze 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

6. D. Honzig informoval o školení trenérů a rozhodčích. Buď to bude v Klepáčově 
nebo SLČR.  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

7. Proběhla diskuze ohledně náboru. Cesto je oslovit základní lyžování a udělat 
jim trénink, potom oslovit gymnastické oddíly,  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

8. Na FIS ALPS by jelo předběžně 10 osob + reprezentace 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

9.  

Úkoly: 

D. Honzig vymyslí financování FIS ALPS. 

 

 

Zapsal D. Honzig 25.11.2023   Ověřil: Marek Zvalený 


